

85

Rafal Krol

#real #me #ad

I was born and grew up in Bielsko-Biala, Poland. In 2004 when Poland became a member of the European Union and the borders were opened, I came to Ireland and have lived here ever since. I bought my first camera to record my stay abroad. After the initial fascination of having a camera and taking photographs of everything everywhere, I began to focus on minimalistic black and white seascape and landscape photography. Nature, the sea coast and the mountains always have been inspiring to me. These are places which I enjoy visiting most, where I can rest and restore my vital energies.

Most of my photographs are black and white, I believe the lack of colour allows an observer to focus more on the frame and composition.

Je suis né et j'ai grandi à Bielsko-Biala, en Pologne. En 2004, lorsque la Pologne est devenue membre de l'Union européenne et que les frontières ont été ouvertes, je suis arrivé en Irlande et j'y demeure maintenant. J'ai acheté mon premier appareil photo pour archiver mon séjour à l'étranger. Après la fascination initiale d'avoir un appareil photo et de prendre des photos de tout, partout, j'ai commencé à me concentrer sur la photographie minimaliste de paysages et de marines en noir et blanc. La nature, les bordures de mer et les montagnes m'ont toujours inspiré. Ce sont des endroits que j'aime visiter, où je peux me reposer et restaurer mes énergies vitales.

La plupart de mes photographies sont en noir et blanc, je pense que le manque de couleur permet à un observateur de se concentrer davantage sur le cadre et la composition.



















